

# iSLe Of STyLE

N  
O

10  
3

## WHAT'S YOUR HIGHLIGHT?

Subtile Pudertöne wie Nude gehören nach wie vor zu unseren Interior-Favoriten, denn sie lassen sich immer wieder auf „Hot!“ stylen – zum Beispiel mit kühl schimmernden Kissen und Statement-Farben wie Oliv und Fuchsia!

Subtle powder shades such as nude remain among our interior favourites because they lend themselves to being styled up full power to “Hot!” – for instance, with cool shimmering cushions and statement-colours like olive and fuchsia!

Fashion

1 CLAUDIO nude 2 FOGLIA verde/nude 3 OSCAR nude 4 OSCAR oliv

Key Piece

5 SHINE mauve 6 SHINE platin 7 SPECTRUM fuchsia 8 SPECTRUM white





**Fashion**

1 AVELLINO verde/nude 2 CORRADO nude 3 CORRADO oliv  
4 DROP nude 5 GRADO1 verde/nude 6 ISIS nude

**Basic Essential**

7 BODA nude 8 BODA oliv 9 BODA platin  
10 MINU oliv/verde 11 MINU rose/nude 12 SVEN nude 13 SVEN thymian



SPECIAL COLLECTION  
**KEY  
 PIECE**  
 BY PROFLAT

# GLANZ

Da sind sich Mode- und Interior-Designer mal wieder einig: Ohne schimmernde Accessoires geht in dieser Saison rein gar nichts! Besonders angesagt sind changierende Oberflächen in superfrischen Prisma-Farben wie bei unserem Spectrum, hier rechts im Bild. Seine glänzende Erscheinung hat er übrigens den eingewebten schimmernden Kettfäden zu verdanken. Anders beim Samtkissen Shine: die Gold- und Silber-Effekte im glamourösen Vintage-Style werden mittels Glanzfoliendruck erzielt.

Once again, both fashion designers and interior decorators agree: nothing goes this season without shimmering accessories! Especially hot are iridescent surfaces in super-fresh prisma colours as in our Spectrum, in the picture on the right. Its brilliant appearance comes by the way from the lustrous, woven-in warp threads. Unlike the velvet cushion Shine: the gold and silver effects in the glamorous vintage style are produced by means of glossy film lamination.

 Alle Farben & Fakten finden Sie auf Seite 54.

## Key Piece

1 SHINE mauve 2 SHINE platin 3 SPECTRUM blossom  
 4 SPECTRUM fuchsie 5 SPECTRUM grey 6 SPECTRUM kitt 7 SPECTRUM white

